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Aanwezig:
Voorzitter van de raad: Hein van der Loo (voorzitter) 
Griffier: Irene Odinot
Besluitenlijst: Hanneke Kooyman 

Leden van de raad: Iekje Berg, Martijn Bosman, Gerjan Bossenbroek, Jacob van der Duijn 
Schouten, Andries van Gemerden, Arnold de Jong,  Freek Hartmeijer, Nihat Kahveci, Reinier 
van Hartingsveldt, Karim de Kool, Robert Kreukniet, Evelien van der Linden, Fred Loos, 
Yvonne Luijcx, Evert Jan van de Mheen, Chris Moorman, Ria Reyerse, Sabine Schipper, 
Mirjam Slobbe-Voogt, Gerard Slotema, Frank Trijsburg, Liesbeth van Utrecht-Schuurman, 
Daniella Verspaandonk, Elbert Vissers en Marcel van Wingerden.

Afwezig: Laura Kroes, Wilco Lubberink en Evert Jan van de Mheen 

1. Opening en vastelling agenda

2. Mededelingen vanuit het college 

Wethouder Tycho Jansen deelt mee dat het college 10.000 mondkapjes heeft besteld. De 
voedselbanken zullen helpen bij de verspreiding,  ook de scholen en de partners in de wijken 
helpen bij de verspreiding wij zullen er voor zorgen dat er voldoende voorraad aanwezig is 

Wethouder Jacqueline van Dongen wij hebben bericht gekregen dat wij geen subsidie 
worden toegekend aan de ardgasvrije wijken gisteren zijn de rdselden pop de hoogte gestedl 

3. Vragenhalfuurtje 
Vraag van het Christenunie SGP over aardgasvrije wijken jammer dat wij de selectie niet 
hebben doorstaan. Hoe kan de raad verder betrokken worden bij dit proces. Te snel 
handelen is niet verstandog een werkgroep in het leven ropen zodat wij kunnen sparren

Robert informeren over de afweging waarom wij buiten de boor zijn gevallen dar wordt mijn 
aanvulling 

Wethoude rjacqueline wij gaan er van uit dat de overheid dit voortzet, naturlijk gaan wij met 
de raad besproeken, de werkgroep ga ikopnemen met de griffier we gaan een avond energie 
inplanne ik stem dit af et deze partners
Vragenhalfuurtje en terugkoppeing kunne omdraaien
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vraag CDA vragen halfuurtje
Mirjam slobbe Op 8 okt 2020 stond in het ad dat er een meldpunt toeslagenaffaire geopend is 
bij de SDD. Om dit verder onder de aandacht per gemeente te brengen heeft dhr Peter 
Heijkoop nadere informatie naar de diverse gemeenten gestuurd waaronder Zwijndrecht. 

Vz,
Hoe en wanneer gaat u dit onder de aandacht brengen van onze inwoners zodat ze optimaal op 
de hoogte zijn van waar ze terecht kunnen?
 
Wethouder Ronald de Meij antwoordt op een vraagn van mevrouw slobbe dat het om 40a 50 
mensen gaat schat hij, We gaan diverse communicaitekananlen extra aandacht hiervoor 
vragen, 

 
Mirjam Slobbe-Voogt
CDA fractie

Vraag ChristenUnie-SGP vragenhalfuurtje
Voor morgenavond wil ik alvast een vraag aankondigen voor wethouder van Dongen.
Onderwerp mislopen aardgasvrije wijk. 

Helaas hebben we gisteren het bericht gekregen dat de proeftuin voor aardgasvrije  wijk in 
Zwijndrecht niet is uitgekozen voor de subsidie van de overheid. Wij willen graag weten wat 
de redenen zijn dat dit project niet uitgekozen is. Gaat u opnieuw een voorstel indienen in de 
derde ronde in 2021? Zo ja hoe onderscheid u zich van anderen?
Maar er komen ook steeds meer berichten dat te snel handelen om wijken aardgasvrij te 
maken niet verstandig is. Is het niet beter om de evaluaties van de proeftuin af te wachten en 
pas mee te doen als voor inwoners duidelijker is wat de extra kosten voor hen zijn op lange 
termijn

Vraag van evelein van der Linder over de Klarinetsingel de weg is nu af zonder zebrapad en daar 
worden dat soort dingen niet in mee genomen. Jos Huizinga deze week krijgt deze weekantwoord op 
haar vraag over het zebrapasd, ik wacht het antwoord af
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4. Ter besluitvorming
Hamerstuk 
a. Raadsvoorstel rioolvervanging Slagveld (2020-16248)

De raad besluit op grond van artikel 147 van de Gemeentewet om vooruitlopend op de Grote 
aanpak Slagveld te besluiten tot het beschikbaar stellen van € 860.000 uitvoeringskrediet 
voor de eerste fase, het vervangen van de riolering in het Slagveld en omgeving.

             De raad stemt unaniem in met het besluit

b. 2e herziening bestemmingsplan Buitengebied, locatie Langeweg 
480/480a (2020-16241) 

 De raad besluit:
1. in te stemmen met de wijziging zoals verwoord in het besluit onder Archeologie;
2. de digitale versie van de '2e herziening bestemmingsplan Buitengebied, locatie 

Langeweg 480/480a'  met de identificatiecode NL.IMRO.0642.BP15langeweg480-3001 
en de digitale ondergrond met bestandsnaam: NL.IMRO.0642.BP15langeweg480-
3001.dxf gewijzigd vast te stellen;

3. de analoge verbeelding van de '2e herziening bestemmingsplan Buitengebied, locatie 
Langeweg 480/480a'  zoals opgenomen in bijlage van dit raadsvoorstel, vast te stellen;

4. geen exploitatieplan vast te stellen.

De raad stemt unaniem in met het besluit
_____________________________________________________________________________
5. Sluiting 

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van de gemeenteraad van Zwijndrecht gehouden op 8 
december 2020. 

De griffier, De voorzitter,

I.M. Odinot W.H.J.M. van der Loo


